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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Lezsák Sándor úrnak
az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnökne k

Helyben
Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r

Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Milyen stratégiát dolgozott ki a minisztérium, hogy jelent ősen csökkenjen a

napraforgótáblákról származó pollenterhelés az idei évben ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfűvel kapcsolatos találkozókon rendszeresen elhangzik, hogy a parlagfű pollenjének

jelentős, mintegy 80 %-a mezőgazdasági területekr ő l, elsősorban a napraforgótáblákból származik .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

2012-ben a minisztérium milyen stratégiát dolgozott ki, hogy jelent ősen csökkenjen a

napraforgótáblákról származó pollenterhelés ?

- Milyen forrás áll rendelkezésre az említett célra ?

- Kik fognak részt venni a végrehajtásban ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. április 10 .

Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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